

**Contracting of a firm to carry out a Study for the design of the ECOWREX 2.0 platform  
and to oversee its implementation**

	<b>QUESTIONS</b>	<b>ANSWERS</b>
<b>1</b>	<p>Pouvez-vous recommander des experts en énergie basés au Burkina Faso (Ouagadougou), au Mali (Bamako), au Niger (Niamey) et au Cap-Vert (Praia) ? Les experts doivent être titulaires d'un master minimum en énergie, ingénierie, énergies renouvelables ou sciences environnementales.</p> <p><i>Can you recommend energy experts based in Burkina Faso (Ouagadougou), Mali (Bamako), Niger (Niamey) and Cape Verde (Praia)? The experts should have qualifications of a minimum masters degree in energy, engineering, renewable energy or environmental sciences.</i></p>	<p>Il est de la responsabilité des soumissionnaires de constituer les équipes locales qui participeront à cette étude.</p> <p><i>It is the responsibility of the bidders to form the local teams that will participate in this study.</i></p>
<b>2</b>	<p>Selon l'appel, TOUT LE PERSONNEL du projet doit parler couramment le français et l'anglais. Tout notre personnel parle couramment l'anglais. Est-il acceptable qu'un membre de l'équipe ayant une expertise technique clé ne parle pas couramment le français, à condition que les autres le fassent ?</p> <p><i>According to the call, ALL STAFF on the project must be fluent in French and English. All our staff is fluent in English. Is it acceptable if one team member with key technical expertise is not fluent in French, provided the other ones are?</i></p>	<p>Étant donné que les pays pilotes de ce projet sont francophones (Burkina Faso, Mali et Niger) et que les parties prenantes nationales de ces 3 pays seront étroitement consultées tout au long de l'étude, il est important que le personnel clé de l'équipe soit bilingue (l'anglais étant par ailleurs important pour l'interaction avec ECREEE). Il est donc essentiel que tout le personnel clé soit bilingue comme indiqué dans les TDR et les soumissionnaires sont invités à planifier en conséquence.</p> <p><i>Given that the pilot countries for this project are francophone (Burkina Faso, Mali, and Niger) and that national stakeholders in these 3 countries will be closely consulted throughout the study, it is important that key team personnel be bilingual (English is also important for interaction with ECREEE). It is therefore essential that all key personnel be bilingual as indicated in the TORs and bidders are encouraged to plan accordingly.</i></p>